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Fokus Bjärred ser positivt på att fortsätta investeringar i hela vår kommun. 

Jag anser inte att ärendet med bifogad information är tillräcklig komplett för att anses vara ett 

beslutsunderlag att fatta beslut utifrån. 

Ärende saknade följande information som försvårar ställningstagandet:  

• Gulmarkerade investeringsprojekt 

-projekt saknade information för omfattning, tidplan, budget. 

-oklart vid ärendets presentation om dessa kommer att tillkomma eller ej. 

• Gymnasieskola och kommunhus- 

Anser inte att bifogad information är tillräckligt omfattande för att kunna fatta 

ett inriktningsbeslut. 

• Hamnen-  

Stora hamninvesteringar inom avgifts finansierad verksamhet presenteras 

utan en helhetsbild över status och framtida planer.  

 

I ovan punkter anser jag inte att underlaget ger mig som representant i Tekniska Nämnden rätt 

förutsättningar att fatta ett kvalificerat beslut samt bedöma om prioriteringen är rätt. 

I budget saknas investeringspost för ”Bro över Lödde Å” som är i utvecklingsfasen likt andra projekt 

och borde specificerats. 
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